
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 29 november 2017

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (voorzitter), de heer H. Erdogan (lid), de heer J.R. Pardo Kruidenier
(lid), de heer T. Stam (lid), de heer B.W. de Leeuw (lid), de heer A.C. Strop (lid), de heer F.C. de Gier
(lid), mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De agenda wordt
vastgesteld.

2 Vaststellen verslag 31 oktober 2017
Besluit
De besluitenlijst van 31 oktober wordt ongewijzigd vastgesteld.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

3 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken zullen worden behandeld in de commissieronde van 6 december. De
conceptagenda's worden vastgesteld. Alle stukken van de commissie Grondgebied
worden als bespreekstuk behandeld. De commissie Samenleving en de commissie
Bestuur worden samengevoegd. 

4 Stukken komende raadsronde

Sluiting

5 Rondvraag
Besluit
De voorraadagenda wordt doorgenomen, evenals de bijgevoegde procesmatrix. Tijdens
de volgende presidiumvergadering zal de matrix worden besproken.
De memo over de werkgroep Betrekken Jeugd bij de Samenlevingsagenda wordt
doorgenomen. De fractievoorzitters zijn positief over het initiatief en vanuit de fracties
worden deelnemers aangewezen.
De heer Pardo Kruidenier is aanwezig geweest bij de startbijeenkomst van de (nieuwe)
brede adviesraad Sociaal Domein op 22 november. De heer Pardo Kruidenier vraagt zich
af hoe deze raad goed de verbinding kan gaan maken met de gemeenteraad. Het is
nuttig om bij aanvang van de nieuwe raadsperiode (in de vorm van een introductie of
BIO) hier aandacht aan te besteden.
De heer de Leeuw meldt dat hij bij het volgende presidium niet meer aanwezig zal zijn,
maar dat zijn beoogd opvolger zal deelnemen.
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De heer de Gier betreurt het dat bij de Begrotingsraad er geen pers aanwezig was bij de
vergadering en vraagt aandacht voor het (actief) communiceren vanuit de raad.
Verder haalt de heer de Gier de aftrap van de Uit- en instapzone bij Werelderfgoed
Kinderdijk aan, die hij in zijn bijdrage bij de Actualiteiten in de raad van 28
november benoemde, de presidiumleden reageren hierop.
De voorzitter vraagt of er reacties zijn op de zienswijze over FN Steel, de
fractievoorzitters melden dat er geen opmerkingen zijn op het stuk.
Verder meldt de voorzitter dat in december een moment wordt belegd om de zienswijze
geactualiseerde begroting GRD met de raad door te nemen voordat het stuk in
de raadsronde van januari behandeld gaat worden.   
De griffier wijst de presidiumleden alvast op de kerstbijeenkomst op 19 december,
voorafgaand aan de gemeenteraad. De uitnodiging volgt.
De uitzending van Klokradio van 18 december met een tweetal raadsleden gaat niet
door, in 2018 zal een nieuwe planning worden gemaakt. 

6 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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